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JEGYZŐKÖNYV 

 

 

Készült Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális, Egészségügyi és Lakás-

ügyi Bizottságának 2024. december 17. napján 09.00 órakor a Szentesi Közös Önkormány-

zati Hivatal Kistanácskozó termében megtartott nyílt üléséről. 

 

Jelen voltak:  

Agócs Lászlóné bizottsági elnök 

Lénárt Jenő bizottsági tag 

Tankó Zsolt bizottsági tag 

Földvári-Nagy Zsuzsanna bizottsági tag 

Kozma Andrásné bizottsági tag 

Tánczos Zoltán bizottsági tag 

 

 

 

 

Nincs jelen az ülésen: 

Horvát Zoltán bizottsági tag 

 

 

 

 

 

A Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal részéről jelen volt: 

Döbrőssyné dr. Seres Ilona jegyző 

Dr. Danyi Katalin  aljegyző 

Fekete Csilla   Szociális Iroda vezetője 

Boda Éva  Számviteli és Tervezési Irodavezető 

Báthory István  lakásügyi előadó 

Lencséné Szalontai Mária  egészségügyi referens 

 

Szél Zoltánné   jegyzőkönyvvezető 

 

 

 

Intézmények vezetői, szociális területen dolgozó szakértők a jelenléti ív alapján. 
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Agócs Lászlóné 

Köszöntötte az ülésen megjelent tagokat, meghívottakat a Szociális, Egészségügyi és Lakás-

ügyi Bizottság soron következő ülésén.  

Megállapította, hogy a Bizottság mind a 7 tagjából 6 fő jelen van, Horvát Zoltán betegség mi-

att nem tud részt venni az ülésen. A határozatképes ülést megnyitotta. A jegyzőkönyv aláírásá-

ra Tánczos Zoltán bizottsági tagot kérte fel. 

Kérte, aki a jegyzőkönyv aláírójának személyét elfogadja, szavazatával jelezze. 

 

A Szociális, Egészségügyi és Lakásügyi Bizottság jegyzőkönyvének aláírására 6 igen 

szavazattal, 0 nem és 0 tartózkodással Tánczos Zoltán bizottsági tagot jelölte meg. 

 

Agócs Lászlóné: 

Az ülés napirendjének a meghívóban szereplőket ismertette. 

Megkérdezte, van-e valakinek módosítási javaslata?  

Megjegyezte, hogy a zárt ülésen is lesz mód az „Egyebek” felvetésére. 

Megkérdezte, hogy az így módosított napirenddel kapcsolatban van-e kérdés, javaslat, kiegé-

szítés? Mivel nem volt kérte, aki egyetért az ülés napirendjével, szavazzon. 

 

A Szociális, Egészségügyi és Lakásügyi Bizottság a napirendet 6 igen szavazattal, 0 

nem és 0 tartózkodás mellett elfogadta és az alábbi határozatot hozta: 

 

61/2024. (XII.17.) SZLB. 

Tárgy: Napirend 

 

HATÁROZAT 

 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális, Egészségügyi és La-

kásügyi Bizottsága az ülés napirendjét az alábbiak szerint határozta meg: 
 

Napirendi pontok: 

1. Szentes Város Önkormányzata és intézményei 2025. évi belső ellenőrzési terve 

(3) 

2. Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és Működési 

szabályzatáról szóló rendelet módosítása (9) 

3. Javaslat a 2/2024. (III.15.) számú önkormányzati rendelet módosítására (10) 

4. Szentes Város VI. számú fogorvosi körzet működtetése (17) 

5. A Szociális, Egészségügyi és Lakásügyi Bizottság 2025. évi munkaterve 

6. Intézményi beszámolók 

7. Egyebek 

 

Zárt ülés: 

1. Dancza János és Dancza Jánosné kérelme (23) 

2. Bérleti szerződésekkel kapcsolatos hosszabbítási kérelmek elbírálása 

3. Tájékoztatás a megürülő bérlakásokról és döntés a lakáskiutalásokról a sürgős-

ségi névjegyzéken szereplő lakásigénylők közül 

4. Egyebek 
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1. Szentes Város Önkormányzata és intézményei 2025. évi belső ellenőrzési 

terve (3) 

 
Dr. Danyi Katalin: 

Tájékoztatta a jelenlévőket, a 3. számmal jelzett előterjesztés a vonatkozó jogszabályok sze-

rint az ellenőrzési napokat tartalmazza táblázatba szedve. A belsőellenőr nem tudott eljönni a 

bizottság ülésére egyéb elfoglaltsága miatt. A vonatkozó jogszabályok szerint az intézmények-

re, illetve a Hivatalra vonatkozó ellenőrzési napokat a táblázatban szereplők szerint osztotta el. 

 

Agócs Lászlóné: 

Kiegészítésként elmondta, az intézmények ellenőrzése a 4. sz. mellékletben található. Meg-

kérdezte, van-e az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, vélemény? 

Mivel nem volt kérte, aki elfogadásra javasolja a határozati javaslatot a Képviselő-testületnek, 

szavazatával jelezze. 

 

A Szociális Bizottság 6 igen szavazattal, 0 nem és 0 tartózkodás mellett az alábbi határo-

zatot hozta:  

 

62/2024. (XII.17.) SZLB. 

Tárgy: Szentes Város Önkormányzata és intézményei 2025. évi belső ellenőrzési terve 

 

HATÁROZAT 

 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális, Egészségügyi és La-

kásügyi Bizottsága megtárgyalta a „Szentes Város Önkormányzata és intézményei 

2025. évi belső ellenőrzési terve” tárgyú előterjesztést, és a Képviselő-testületnek 

elfogadásra javasolja.  

 

2. Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és Mű-

ködési szabályzatáról szóló rendelet módosítása (9) 

 
Agócs Lászlóné: 

Megkérdezte, van-e az előterjesztéssel kapcsolatban kiegészítés, kérdés, vélemény? 

Mivel nem volt kérte, aki elfogadásra javasolja a határozati javaslatot a Képviselő-testületnek, 

szavazatával jelezze. 

 

A Szociális Bizottság 6 igen szavazattal, 0 nem és 0 tartózkodás mellett az alábbi határo-

zatot hozta:  

 
63/2024. (XII.17.) SZLB. 

Tárgy: Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és Működési 

szabályzatáról szóló rendelet módosítása 

 

HATÁROZAT 

 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális, Egészségügyi és La-

kásügyi Bizottsága megtárgyalta a „Szentes Város Önkormányzata Képviselő-
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testületének Szervezeti és Működési szabályzatáról szóló rendelet módosítása” tár-

gyú előterjesztést, és a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja.  

 

 

3. Javaslat a 2/2024. (III.15.) számú önkormányzati rendelet módosítására 

(10) 

 
Agócs Lászlóné: 

Megkérdezte, van-e az előterjesztéssel kapcsolatban kiegészítés, kérdés, vélemény? 

Mivel nem volt kérte, aki elfogadásra javasolja a határozati javaslatot a Képviselő-testületnek, 

szavazatával jelezze. 

 

A Szociális Bizottság 6 igen szavazattal, 0 nem és 0 tartózkodás mellett az alábbi határo-

zatot hozta:  

 
64/2024. (XII.17.) SZLB. 

Tárgy: Javaslat a 2/2024. (III.15.) számú önkormányzati rendelet módosítására 

 

HATÁROZAT 

 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális, Egészségügyi és La-

kásügyi Bizottsága megtárgyalta a „Javaslat a 2/2024. (III.15.) számú önkormány-

zati rendelet módosítására” tárgyú előterjesztést, és a Képviselő-testületnek elfoga-

dásra javasolja. 

 

 

4. Szentes Város VI. számú fogorvosi körzet működtetése (17) 

 
Agócs Lászlóné: 

Lencséné Szalontai Mária témafelelőst kérte, ismertesse az előterjesztést.  

 

Lencséné Szalontai Mária: 

Tájékoztatásként közölte, a VI. számú körzetben már 2020. óta tartós helyettesítéssel látják el 

a fogászati betegeket. Aki jelenleg is ellátja ezt a feladatot, írásban jelezte, hogy feladatellátási 

szerződés keretében szeretné a praxist ellátni. A feladat ellátásához az eszközöket is dr. Rigó 

Iván biztosítja. Amennyiben ezt az Önkormányzatnak kellene biztosítani, az több milliós költ-

séggel járna. Javasolta, hogy támogassa a bizottság a feladatellátási szerződés megkötését.  

 

Agócs Lászlóné: 

Megkérdezte, van-e az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, vélemény?  

Örömét fejezte ki, hogy minden fogorvosi körzet be van töltve, mert két háziorvosi körzetben 

hiányosság van, amit szintén tartós helyettesítéssel próbálnak megoldani.   

Mivel nem volt hozzászólás kérte, aki elfogadásra javasolja a határozati javaslatot a Képvise-

lő-testületnek, szavazatával jelezze. 

 

A Szociális Bizottság 6 igen szavazattal, 0 nem és 0 tartózkodás mellett az alábbi határo-

zatot hozta:  



7 
 

 
65/2024. (XII.17.) SZLB. 

Tárgy: Szentes Város VI. számú fogorvosi körzet működtetése 

 

HATÁROZAT 

 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális, Egészségügyi és La-

kásügyi Bizottsága megtárgyalta a „Szentes Város VI. számú fogorvosi körzet mű-

ködtetése” tárgyú előterjesztést, és a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja.  

 

5. A Szociális, Egészségügyi és Lakásügyi Bizottság 2025. évi munkaterve 

 
Agócs Lászlóné: 

Megkérdezte, van-e az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, vélemény? 

 

Dr. Danyi Katalin: 

Igazodva a Képviselő-testület munkatervéhez nyári szünetet terveznek július-augusztus hóna-

pokra. Sajnos az eddigi tapasztalatok alapján rendkívüli bizottsági ülések várhatók a lakásügyi 

kérelmek miatt.  

 

Agócs Lászlóné: 

Van-e kérdés az előterjesztéssel kapcsolatosan? 

Mivel nem volt kérte, aki elfogadásra javasolja a határozati javaslatot a Képviselő-testületnek, 

szavazatával jelezze. 

 

A Szociális Bizottság 6 igen szavazattal, 0 nem és 0 tartózkodás mellett az alábbi határo-

zatot hozta:  

 

66/2024. (XII.17.) SZLB. 

Tárgy: A Szociális, Egészségügyi és Lakásügyi Bizottság 2025. évi munkaterve 

 

 

HATÁROZAT 

 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális, Egészségügyi és La-

kásügyi Bizottsága megtárgyalta a „A Szociális, Egészségügyi és Lakásügyi Bi-

zottság 2025. évi munkaterve” tárgyú előterjesztést, melyet elfogadott. 

 

6. Intézményi beszámolók 

 
Agócs Lászlóné: 

Megkérdezte a Bölcsőde vonatkozásában, van-e a napirendhez kérdés, vélemény?  

 

Szöllősi Ágnes intézményvezető: 

Közölte, a leírtakhoz nincs kiegészítése. 
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Agócs Lászlóné: 

A Családsegítő Központ vezetőjét kérdezte, van-e az írásos beszámolójához kiegészítés? 

 

Gál Antal intézményvezető: 

Elmondta, nincs a leírtakhoz kiegészítése. 

 

Agócs Lászlóné: 

Közölte, hogy 2025. január elején elsősegélynyújtó tanfolyamot szeretnének szervezni a Dó-

zsa Házba. Nyugdíjasok kérték és van egy oktató, aki ingyenesen megtartja ezt az oktatást.  

 

Gondozási Központ vezetőjét kérdezte, van-e kiegészítése a leírtakhoz? 

 

Puskásné Halál Ágnes intézményvezető: 

Közölte, nincs kiegészítése. 

 

Agócs Lászlóné: 

Felvetette, hogy a gondosóra elterjedése csökkenti a házi segítségnyújtást igénylők számát. 

Megkérdezte, mennyivel csökkent az igénylők száma? 

 

Puskásné Halál Ágnes: 

A közelmúltban 6 fő mondta vissza a házi rendszeres segítségnyújtást. A gondosóra szolgálta-

tás igénylésekor nagyon sokan kérik hozzátartozó megjelölését. 

 

Agócs Lászlóné: 

Megkérdezte, hogy a jelenlévők közül mindenki tudja a különbséget a két szolgáltatás között? 

 

Puskásné Halál Ágnes: 

Tájékoztatásként közölte, a rendszeres házi segítségnyújtás 2003. óta működő szolgáltatás 

Szentesen. Két szakember látogatja a szolgáltatást igénybe vevőket, akik e téren szakismeret-

tel rendelkeznek. Olyan esetekben, mint az elesés, rosszullét a szakember állapítja meg, hogy 

milyen további ellátásra van szükség, milyen szakember értesítése szükséges.  

Két éve jelent meg a gondosóra szolgáltatás az 65 év felettiek körében. Sokan hozzátartozót 

jelölnek meg az értesítendő személyként. Egyre többen igénylik ezt a féle szolgáltatást, mely-

nek oka lehet az is, hogy nagyon magas a Dr. Sipos Ferenc Parkerdő Otthonba az ellátásra 

várók száma, hosszú a várólista.  

 

Agócs Lászlóné: 

Jónak tartotta a rendszeres házi segítségnyújtás rendszerét, igaz egy kissé magasabb összeget 

kell fizetni az ingyenes gondosóra szolgáltatásnál, de el tud a hozzátartozó menni pl. üdülni is 

úgy, hogy tudja hozzátartozójára felügyelnek. A külföldön élő leszármazottak is inkább ezt a 

fajta szolgáltatást igénylik idős hozzátartozójuknak. Öröm az, hogy Szentesen van ilyen szol-

gáltatás.  

A Dr. Sipos Ferenc Parkerdő Otthon főnővérét kérdezte, van-e kiegészítés az írásos anyaghoz? 

 

Mihály Gáborné főnővér: 

A Dr. Sipos Ferenc Parkerdő Otthon vezetője betegség miatt nem tud jelen lenni az ülésen, de 

helyette a felmerült kérdésekre a legjobb tudása szerint igyekszik válaszolni. 
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Agócs Lászlóné: 

A Hajléktalan Segítő Központ vezetőjét kérdezte, van-e kiegészítése az írásos anyaghoz? 

Mivel nem volt kiegészítés az utcai szociális munka jelenéről érdeklődött. 

 

Ladányi János HSK intézményvezető helyettes: 

Az intézményben nem működik jelenleg utcai szociális munka, mivel nem volt rá pályázati 

forrás. Évről-évre csökkentették az erre felhasználható összeget, így nincs lehetőségük kijárni 

a város területére. Nem tudják fedezni a dolgozók foglalkoztatására, a gépjármű használatára 

szükséges költséget. Benyújtották tavaly is a pályázatot, de nem nyertek.  

 

Tánczos Zoltán: 

Felvetette, a város költségvetésében nem lehetne erre a feladatra tervezni? 

 

Ladányi János: 

Leszögezte, a városban nagyon jó az együttműködés a hatóságok (Rendőrség, Katasztrófavé-

delem, Közterület Felügyelet) között, jelzés esetén a rászorulót el tudják látni a Hajléktalan 

Segítő Központban.  

 

Földvári-Nagy Zsuzsanna: 

Megkérdezte, a városban hány személyt érint a hajléktalanság? 

 

Ladányi János: 

Tájékoztatásként közölte, 60 fő lakik az intézményben, ezen kívül az utcán kb. 10 személy 

van. Vannak még szívességi lakáshasználók, akik a városban meghúzzák magukat. Volt új 

ellátandó személy, de Budapestről, Győrből került Szentes városba. 

 

Agócs Lászlóné: 

Mivel több hozzászólás nem volt kérte, aki az intézményi beszámolókat tudomásul veszi, sza-

vazatával jelezze. 

 

A Szociális, Egészségügyi és Lakásügyi Bizottság 6 igen szavazattal, 0 nem és 0 tartóz-

kodással az alábbi határozatot hozta:  

 

67/2024. (XII.17.) SZLB. 

Tárgy: Intézményi beszámolók 

HATÁROZAT 

 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális, Egészségügyi és La-

kásügyi Bizottsága megtárgyalta az intézmények beszámolóit és azokat tudomásul 

vette.  

 

 

7. Egyebek 
 
 

Agócs Lászlóné: 

Megkérdezte, van-e valakinek az „egyebek” napirendhez hozzászólása? 
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Gál Antal: 

A híradásokból olyan információt hallott, hogy a szociális ágazatban dolgozók 2025. évben 

nem jutnak béremeléshez, a dolgozók bérének rendezése leghamarabb csak 2026. évben lehet-

séges. Elmondta, hogy már 4. éve e területen dolgozók semmiféle ágazati pótlékot nem kap-

nak, az oktatás terén már ez idő alatt a harmadik béremelésen vannak túl. Olyan bérek vannak, 

hogy a 100 %-os emelés sem lenne indokolatlan az ágazatban. A dolgozók menekülnek az 

ágazatból, nem gondolja, hogy kibírják 2026-ig. Már a Tesco-ban is többet lehet keresni, mint 

három diplomával náluk. Meg akarta osztani elkeseredettségét.  

 

Agócs Lászlóné: 

Egyetértett az elhangzottakkal.  

 

Gál Antal: 

Javasolta üljenek le a polgármesterrel és az intézményvezetőkkel ez ügyben tárgyalni a költ-

ségvetési egyeztetés előtt, mert gondok lesznek a foglalkoztatás terén. Ez ügyben szükség len-

ne a közös gondolkodásra, megoldásra. 

 

Mihály Gáborné főnővér: 

A Dr. Sipos Ferenc Parkerdő Otthonban is nagy problémát jelent ez, mert egészségügyi és 

szociális ellátást nyújtanak. Az egészségügyi szakdolgozók magasabb bért kapnak, akinek 

csak szociális végzettsége van, 200-300 eFt is lehet a bérkülönbözet az intézményen belül, 

ugyanazon munka végzése esetén.  

Valószínű, hogy hosszú távon nem tudják megtartani az egészségügyi végzettségű dolgozókat.  

 

Gál Antal: 

Példaként említette, hogy a védőnő, aki ugyanazon gyerekekkel foglalkozik, mint a Családse-

gítő Központ dolgozója, dupla összegű bért is megkapja munkájáért.  

Megjegyezte, hogy a szociális ágazatban 20 éve a vezetői pótlék nem változott, 20 eFt. Nem 

tudja, mért van az ágazat így elítéltetve.  

 

Agócs Lászlóné: 

Tudomása szerint ebből az intézményből is mentek már külföldre, vagy a Református Bölcső-

débe dupla bérért. Félő, hogy a dolgozók elhagyják a pályát, mert kiégnek, dolgozó hiányában 

le kell adni a szakmai programokból, marad csak a kötelező feladat, ami nagy színvonalesést 

jelent.  

Kérte, az intézményvezetőket üljenek le tárgyalni, ahova meg kellene hívni a pénzügyi veze-

tőt, az alpolgármestert és őt. 

Megköszönte az intézmények ez évi munkáját és kitartást kívánt a következő évre.  

A nyílt ülést 9 óra 30 perckor bezárta, kérte zárt ülés keretében folytassák a munkát.  

 

 

K. m. f.  

 

 

Agócs Lászlóné          Tánczos Zoltán  

                                  bizottság elnöke       jegyzőkönyv aláírója 

 


